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AFAL olive domaine visit and

picnic

Visite d'AFAL a un domaine oleicole et pique-nique

Domaine OLEA has offered AFAL members a visit on the Friday 1st May 2015 as
part of the owner’s policy to communicate about organic farming. He grows olive
trees as well as safran and makes some original products. The domaine is situated
in Agel, a small village in Minervois by the river Cesse, with gorgeous hilly
surroundings.

Please consult the website for an insight:-

http://www.domaineolea.fr/index.html

The visit will start at 10.00 at the domaine. The duration is 12
hrs followed by a picnic on-site. Please bring tables and chairs, food to share,
plates, cutlery and a wine-glass. AFAL will supply the wine.

Road signs will be put in place in the village to guide you to the rendez-
vous. You will find the precise meeting place in the following link: using the
“route function” with your location you can get your own itinerary.

https://www.google.fr/maps/place/43%%C2%B020'14.4%22N+2%C2%B050'40.8%22E/
@43.3368027,2.8487437,17z/data=14m2!3m1!1s0x0:0x0?hl=fr

GPS coordinates:-



http://www.domaineolea.fr/index.html
https://www.google.fr/maps/place/43%C2%B020%2714.4%22N+2%C2%B050%2740.8%22E/@43.3368027,2.8487437,17z/data=%214m2%213m1%211s0x0:0x0?hl=fr%20
https://www.google.fr/maps/place/43%C2%B020%2714.4%22N+2%C2%B050%2740.8%22E/@43.3368027,2.8487437,17z/data=%214m2%213m1%211s0x0:0x0?hl=fr%20

43°20'14.4""N 2°50'40.8"E
43.337333, 2.844667

As the visit is open to other participants it is necessary to book places for
AFAL. Please sign up ASAP at Joseph.Guiraud@gmail.com
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Le Domaine OLEA nous propose une visite le Vendredi ler Mai 2015,
conformément a la volonté du propriétaire de communiquer sur I’agriculture
biologique.

Oliviers et safran sont cultivés sur le domaine qui a aussi des productions
originales. Domaine Oléa se situe a Agel, une petit village du Minervois, dans un
magnifique paysage de collines.

Pour un apercu consulter le site internet:-

http://www.domaineolea.fr/index.html

Le rendez-vous est a 10h au domaine. La visite d’une heure et demie sera suivie
d'un pique- nique sur place. Merci d'apporter la nourriture a partager, assiettes,
couverts et verre, tables et chaises. AFAL fournira le vin.

Un fléchage sera mis en place a partir du village jusqu’au domaine. Le lien suivant
donne le lieu précis du rendez-vous et vous permet d’établir votre itinéraire a partir
de votre point de départ.

https://www.google.fr/maps/place/43%%C2%B020'14.4%622N+2%C2%B050'40.8%22E/
@43.3368027,2.8487437,17z/data=14m2!3m1!1s0x0:0x0?hl=fr

Coordonnées. GPS
43°20'14.4"N 2°50'40.8"E

43.337333, 2.844667

Comme la visite est ouverte a d’autres participants il est nécessaire de réserver pour
AFAL aussitot que possible auprés de Joseph.Guiraud@gmail.com
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